
 

 

 

 

 

 

                

 

 

 

 

 

 

                       

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Jaargang 8 -   maand augustus 2023 

 

 2022 

 2022 
 2020  

2019 

Inhoudsopgave          Bladzijde  

Van het Bestuur           2  

Het gezelschap Anonymus       5 

Ledennieuws            8 

Verjaardagen            8 

Voor leden van leden en door leden    9 

Golf verslag            13 

Verslag KTO team          15 

Ziek zijn, Beter worden         17 

Limericks en Gedichten         18 

 

  

            

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

2 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
Beste Soos-leden, 

Sinds de afgelopen ALV van 8 maart heb ik de werkzaamheden die bij het penningmeesterschap horen 

van Cas Bots overgenomen.  

 

De activiteiten van een penningmeester zijn onder andere het beheren van de rekeningen, het 

factureren van de zaalinkomsten, huurders en het betalen en controleren van allerlei facturen die 

betrekking hebben tot de Sociëteit. Uiteraard moet er zowel goed naar de inkomstenkant als naar de 

uitgavenkant worden gelet. Dit alles is niet mogelijk zonder Cees Los die de administratie voert van de 

Sociëteit. 

Om jullie een indruk te geven hoe het 1e half jaar is verlopen, wil ik onderstaand een paar feiten en 

weetjes met jullie delen: 

 

- De zaalverhuur loopt goed, momenteel zitten we op circa € 27.000 dus ruim over de 

geprognosticeerde helft van de begroting van 2023; 

- Door de dalende energiekosten zijn we gelukkig steeds iedere maand wat minder gaan betalen, voor 

de maand januari betaalden we nog € 5.318 en dat is nu inmiddels voor de maand juni € 2.834. Neemt 

niet weg dat de prijzen nog kunnen gaan fluctueren; 

- De bovenwoning is leeggekomen omdat anders de huurders huurrechten zouden krijgen en dat 

belemmert een toekomstige verbouwing. De kale huurinkomsten van € 1.250 per maand zijn daardoor 

vanaf 1 juli komen te vervallen. Momenteel zijn we bezig met 2 potentiële huurders om de 

bovenwoning voor (korte) bepaalde tijd te verhuren om toch nog voor minimale inkomsten te zorgen; 

- De gemeente Den Haag is (gelukkig) dit jaar laat met het versturen van de onroerendzaakbelasting, we 

hebben nog niets ontvangen en daar gaan we natuurlijk niet achteraan. We houden wel rekening dat 

de aanslag nog gaat komen; 

- Er staat momenteel circa € 90.000 op de lopende rekening en spaarrekening. 

 

Obligatielening 

Zoals iedereen loopt de inschrijving van de obligatielening richting de sluitingsdatum.  Ik kan dan ook 

tijdens dit schrijven (27 juli) melden dat er al 61 leden zich hebben ingeschreven met een 

totaalbedrag van € 129.500.  Het streefbedrag is in zicht en ik roep diegene op die zich nog niet 

hebben ingeschreven om dat te doen! We moeten met alle leden zorgen dat de toekomst van onze 

Sociëteit gewaarborgd blijft. 

Er kan worden ingeschreven tot 1 augustus. 

 

Arthur Planken 

 

   Bijdrage: Arthur Planken, penningmeester  

 

Van het Bestuur 
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Aad Meuldijk: uitreiking dassen aan nieuwe leden. 
 
 
 

 
 

Ben Rijnenberg, geïntroduceerd door Hans Eijzenbach. 

 

Als je naar Ben zijn CV kijkt dan zie je een gevarieerd 

en afwisselend leven.  Met een veelheid van functies, 

die je in twee / drie perioden zou kunnen plaatsen.  

Militair, burger, militair.  Maar leidraad is toch wel 

jouw kennis en beheersing van het Russisch dat als 

een rode draad door jouw leven loopt en nog steeds 

ben je actief als tolk. Zeker in deze tijd een 

interessant gegeven. 

Een aantal jaren op militair diplomatiek niveau in de 

aan Moskou gelieerde staten zeg oude SU partners en 

in Vilnius voor de Baltische staten en natuurlijk later 

in Moskou zelf, het contrast tussen beiden lijkt mij 

interessant. En vier uitzendingen naar Afghanistan, 

ook niet mis. 

Maar wat ikzelf interessant vond hij heeft van 1992 

tot 2001 in de burger maatschappij gewerkt. En wat 

nog interessanter is Ben was werkzaam bij de HADI. 

Dus indirect bewaakte hij mijn woning. En op de soos 

je sloot je probleemloos aan, ging mee motorrijden. 

Recentelijk mocht ik nog toehoorder zijn bij een 

discussie die jij had met Bert Uphof over synchroniserende maatregelen, toch leuk. 

Je laat niet opjutten bij het kurken en doet een poging piano te spelen. Dat willen wij nog wel eens een 

keer horen. 

Kernwoorden: Observeren en bedachtzaam en wat verbaasd mij nog.  

Ben welkom op onze sociëteit. 
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Willem van der Vorm, geïntroduceerd door Hans van Hulsen. 

 

Willem als ik jouw CV lees, dan denk ik gelijk aan een 

financieel georiënteerde bestuurder met gevoel voor de 

menselijke factor.  Jij hebt een groot deel van jouw leven 

doorgebracht in de verzekeringswereld. Waar jij een 

indrukwekkend aantal functies hebt gehad. 

Begonnen als trainee en uiteindelijk belandt in de directie en 

raad van commissarissen. En wat mij het meeste opvalt,  heet 

een lerend leven. Er werd constant gewerkt aan verbeteren 

en uitbreiden van kennis ,maar ik denk dat jij het meest trots 

bent op de reorganisaties en turn-a-round functies die jij 

succesvol hebt gedaan. Wat natuurlijk zichtbaar werd door 

het winnen van de kwis “Twee voor Twaalf”,  bepaald geen 

sinecure. 

Ik kan mij voorstellen dat jij na jouw hersenattack in 2017, 

opnieuw opzoek moest naar jezelf en wat is wel en niet 

belangrijk in het leven. Nu zit jij meer in de consultancy wat 

ook wat meer vrijheid geeft in jouw privé leven samen met 

Esmee. Kernwoorden: Sta open voor het nieuwe, maar 

behoud het goede.  Willem van harte welkom op onze sociëteit. 

 

Leo Dekker,  geïntroduceerd door Frans van den 

Heuvel. 

Vandaag reik een sociëteitsdas aan Leo Dekker.  Hij was 

werkzaam bij de NATO en was specifiek betrokken bij de 

NCIA (NATO Communications and Information Agency).  

Een techneut dus met kennis van soft en hardware. 

Volgens mij gaat Jaap binnenkort een keer met je praten. 

Leo werkt nu hard aan zijn conditie bezoek regelmatig de 

sportschool. Actief golfer en zeiler bij de NATO zeilclub.  

Op zaterdag werkt hij aan projecten voor mensen met een 

beperking en hij tracht zijn echtgenote te assisteren in het 

huishouden. De vraag is of dit een vooruitgang is? Ik heb 

hier in het verleden ook een poging toe gedaan, laten wij 

zeggen dat dit niet succesvol was.  Op de soos, je ziet het 

gelijk, Leo past en hoort hier.  Hij moest even wennen aan 

de groepsdruk bij het kurken, maar dit was snel gebeurt.  

Kernwoorden: Doe maar gewoon, dan doe je al gek genoeg. 

 

Leo van harte welkom op onze sociëteit. 
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté en Sjoerd van der Veen 

 
 

 

Sjoerd van der Veen: Haringparty  op 28 juni 

 

De vlaggetjesdag wordt al vanaf 1947 gehouden. Traditioneel 

de laatste jaren op de derde dinsdag van juni. Wij weten niet 

wanneer de haring party, de Scheveningen dag op de 

woensdag na de eerste vlaggetjesdag een traditie op de soos is 

geworden; zeker is al vele jaren wordt gevierd. Dit jaar 2023 is 

de officiële startdatum door de groothandelaren voor de 

haring een week vertraagd. De informatie van de echte haring 

zaken was dat er te weinig voorraad was om alle 

supermarkten te voorzien.  De echte haringzaken hadden 

reeds de “Hollandse nieuwe”. De soos is meegegaan met deze 

vertraging; Onze  “Scheveningen dag”  was op 28 juni en werd 

mee gemaakt door 45 leden. 

 

 

Vorig jaar had Sallo zelf  alle haringen schoongemaakt. Nu had 

Sallo een ervaren kracht laten komen die het volgens de 

aanwezige soosleden het prima heeft gedaan! De start was om 

17.30 u aangekondigd door de tafelpreses, die voor de 

gelegenheid gekleed was in een kabeltrui, een visserspet en om 

de nek een vissers zakdoek. Dit was dezelfde kleding  als werd 

gedragen door het chantikoor, dat de zaterdag ervoor bij Muzee 

voor hun Scheveningen dag had opgetreden. Dus enigszins in 

stijl. De opener van het festijn was Maxime Hendrickx,  die voor 

zijn verjaardag de traditionele korenwijn aanbood. 

Vele haringen, veel meer dan honderd, zijn de monden 

gepasseerd; volgens de aanwezigen met voldoening. De 

Scheveningen maaltijd volgde na deze actie, waarbij de aanbieder 

Maxime met het bekende lied danklied werd beloond. Zie 

bijgaande foto’s van dit festijn. 
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Vader-zoon avond op 23 augustus. 
 

’t Is bijna voorbij die mooie zomer 

Die zomer die begon zowat in mei 

Ha, je dacht dat er geen einde aan kon komen 

Maar voor je ‘t weet is heel die alweer voorbij 

 

De wereld was vol licht en leven 

Van haringgeur vermengd met zonnebrand 

Een parasol om ‘t felle licht te zeven 

En in je kleren schuurde zacht het zand 

We speelden golf en jeu de boules, we zonden zalig in een stoel 

We dreven met een vlot op de rivier 

We werden wekenlang  verwend, maar ach aan alles komt een end 

Nu zitten wij met dia’s in de regen hier 

 

Dit lied was van Gerard Cox met muziek van Steve Goodman,  iets wat eind augustus zeker van 

toepassing is. Het Gezelschap Anonymus heeft besloten om bij het einde van de zomer  een BBQ in de 

tuin van de sociëteit te houden waarbij de leden ook de (schoon) (stief)zoon (zonen)kunnen 

meenemen of eventueel zijn (schoon) (stief) vader 

De BBQ wordt aan de gasten aangeboden 

Opgave van het lid met zijn introduce (s) gaat op de gebruikelijke manier via de website en wel voor 

de dinsdag 22 augustus 21 uur. 

Nota, dat de mores “jasje dasje” voor iedereen van toepassing is 

 
Rob Kreté: verplaatsing Belgische avond 
 
Vanwege de recent bekend geworden datum voor de tweede kamer verkiezingen op 22 november is 

de Belgische avond verplaatst naar de 29e november. 

 
De agenda voor de komende tijd: 
 

Datum dag omschrijving opmerking 

23 aug. wo Vader-(schoon) zoon(s) of zoon-vader avond   

20 sept. wo Miljoenendiner ( dag na Prinsjesdag)  

4 okt Wo Optreden Eline Verkuijl  (www.elineverkuijl.com)  

18  okt wo Leden Koken Voor Leden  

1 nov. wo Wijnproefavond + introducés LWC  

29 nov. wo Belgische avond  

6 dec. wo Verjaardag Anonymus + surprise avond.  

16 dec. za Kerstdiner ( met partners)  
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de maand augustus  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

      Nieuwe leden 

 

Aspirant-leden 

Thom Hoedemakers per 1-02-2023 

Pascal van der Mark per 1-03-2023 

Herman van der Weide per 1-05-2023 

Roel Terpstra per 1-05-2023 

Wim Schepers per 1-05-2023 

Hans Hogendoorn per 1-7-2023 

 

Op de website van de leden kunt u meer  gegevens lezen van deze toekomstige leden. 

  

 

 

Feico Alkemade (4 aug.) 

Donald Schuurman (5 aug.) 

Piet van Riet (6 aug.) 

Alfred van Bunge (10 aug.) 

Hans van Hulsen (10 aug.) 

René Kuulkers (12 aug.) 

Koos van der Kruk (22 aug.) 

Ernst van Hille (31 aug.) 
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Rob Kreté : Nieuwe podcast met Bram Abbas  
 
Alweer een nieuwe podcast en wel met Bram Abbas, een 

bescheiden man met een bijzondere passie. Wat een 

doorzettingsvermogen is er nodig om een dergelijk project 

te realiseren.  Zwager van Jan Kersten die hem naar de 

sociëteit heeft gelokt, enfin luister u zelf maar. 

 

Hierbij de  Podcast met Bram Abbas 

 
Mededeling: 
 
Alle reeds gemaakte podcasts van mij met soosleden staan 
nu ook op de website van de sociëteit. 
 
 

 
 
 
Hans Knoester : Een hartenkreet van mij (ontvangen 17 juli) 
 
 
 
 

 

Onze sociëteit is in 1851 opgericht door heren zoals wij.  

Volgens mij , net als wij nu 172 jaar later, mannen met een hoeveelheid bovengemiddelde visie en 

doorzettingsvermogen. Wij staan nu aan de vooravond van een prachtig avontuur waar over honderd 

jaar nog over gesproken wordt. We hebben dus eigenlijk nu de kans om onszelf onsterfelijk te maken! 

 

De afgelopen vijftig jaar hebben de heeren van de Sociëteit, dus ook wij, comfortabel ingeslapen, 

ingeteerd en uitgebuikt. Veel tuin kunnen we ook niet meer verkopen.  

In 2001 hebben we dankzij inspanningen destijds het interieur mooi opgeknapt en daar dan ook de 

monumentenprijs voor gekregen. Maar dit was eigenlijk alleen maar een cosmetische opknapbeurt die 

overigens toen ook hard nodig was. Ongemerkt is ons mooie gebouw achteruitgegaan. 

 

Op ons fantastische klusteam na hebben we haar niet de aandacht en liefde gegeven die zij verdient.  

We zijn het er toch allemaal over eens dat wanneer we ons gebouw niet meer zouden hebben, het hart 

van onze vereniging weg is en wij uit elkaar vallen. 

 

Ik ben bedroefd en bezorgd wanneer ik naar de obligatiebarometer kijk! 

 

 

https://soundcloud.com/rob-kret/podcast-bram-abbas?si=318d6ecb79294dccba0b150f10c43422&utm_source=clipboard&utm_medium=text&utm_campaign=social_sharing
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Voor al onze soosvrienden die nu al duizenden uren belangeloos in het doorwrochte ondernemersplan 

hebben geïnvesteerd, maar ook voor de heeren die over honderd jaar lid worden moeten we nu 

aanpakken om ons instituut sterker, gezonder en levensvatbaarder te maken. 

Ik wil niet belerend zijn en schrijf dit vanuit mijn emotie. 

Laten we alsjeblieft tonen dat we vertrouwen hebben in de bouwcommissie en de toekomst. 

 

Wanneer we om het bouwplan te laten slagen en de toekomst van onze sociëteit zeker(der) te stellen 

anderhalve ton nodig hebben is het een kleine rekensom dat wij allemaal gemiddeld 1500 Euro 

moeten lenen aan onze soos. Let wel: deze investering is geen weggegooid geld, maar tijdelijk 

uitgeleend. 

 

Wacht alsjeblieft niet tot 1 september om de barometer op mooi weer te zetten! 

Jullie soosvriend, 

Hans Knoester 

 

 

 

 
 
Eduard Slootweg : Hoe ik er over denk. (ontvangen 19 juli) 
 
 
 

 
Beste soosvrienden, 
 
Het gaat niet zo goed met het ophalen van geld onder de leden.  Ik begrijp dat niet. Er is achterstallig 
onderhoud. Iedereen kan dat constateren als je bv de trap oploopt in het halletje. 
 
De contributie is te laag om het onderhoud te betalen. De verhuur  compenseert het tekort niet Dus er 
is andere inkomstenbron nodig. Daarvoor is de verbouwing. De verwachte inkomsten zijn zo groot dat 
ons ingelegd geld wordt terugbetaald. 
 
Volgens mij verkeren we in de volgende situatie: We hebben een structureel tekort aan inkomsten. Als 
dit niet wordt gecompenseerd via verhuur na verbouwing zal de contributie omhoog moeten. 
 
Als ik moet kiezen tussen nu geld lenen aan de Vereeniging en later terugkrijgen met rente of voor de 
hele duur van mijn lidmaatschap of  een structurele verhoging van de contributie (dubbel, 
driedubbel?) 
Voor mij is de keuze simpel! 
Eduard Slootweg 
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Aloys Arkesteijn:  Vrouw dragen, niet op handen maar op de rug. 

 

 

De redactie  van de nieuwsbrief ontving een foto van ons sooslid Costas met een mens op zijn rug 

rennend door het water.  Wat is hier aan de hand, vele gedachten dringen zich op, maar het blijkt een 

actiefoto te zijn van de sport “Vrouw dragen” die jaarlijks gehouden wordt in Finland en sinds kort ook 

in een paar andere landen.  Nooit van gehoord, maar Wikipedia geeft het volgende aan: 

Vrouw dragen is een sport waarbij een mannelijke deelnemer rennend een parcours met obstakels 

moet afleggen waarbij hij een vrouw op zijn rug moet dragen. 

De sport is ontstaan in het Finse Sonkajärvi. Hier wordt elk jaar een kampioenschap gehouden. 

Tegenwoordig worden ook wedstrijden gehouden in de Verenigde Staten, in Marquette en Monona. 

Een parcours is standaard 253,5 meter lang en de vrouw moet minimaal 49 kilo wegen. De 

recordhouders komen in het Guinness Book of Records.  

 

 

Hier zien we Costas vol in actie met op zijn rug zijn vrouw Patricia. De winnaar van de wedstrijd krijgt het 

gewicht van de vrouw in bier. Helaas viel Costas niet in de prijzen. De dorst zal dus niet gelest zijn als hij 

naar de sociëteit komt. 

 
 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Finland
https://nl.wikipedia.org/wiki/Sonkaj%C3%A4rvi
https://nl.wikipedia.org/wiki/Verenigde_Staten
https://nl.wikipedia.org/wiki/Marquette_(Michigan)
https://nl.wikipedia.org/wiki/Monona_(Wisconsin)
https://nl.wikipedia.org/wiki/Guinness_Book_of_Records
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Algemeen Dagblad: 25 juli 2023: Bert Uphof naast wijnboer nu ook waterboer 
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Dave Salomons: Verslag van de 5e Soos Golf dag op 17 juli 2023 

 

 

Theo bedankt, Theo bedankt, Theo Theo Theo bedankt. 
 
Het was voor de overige gasten meteen duidelijk dat de harde kern van de Haagse Sociëteit de 

Vereeniging weer aanwezig was op Zeegersloot voor haar traditionele wedstrijd. 

De GG side bedankte na het diner op luidruchtige wijze Theo voor het organiseren van weer een prima 

golfdag. Hij deed dit inmiddels voor de zeventiende keer dus de ervaring heeft hij wel, maar daar 

schuilt ook het gevaar in van routinematig iets doen. Zo moest hij op de dag zelf toch nog wat regelen 

met de baas van het uitspansel en de uitbater van het restaurant. 

Het kostte even wat tijd maar toen werd het ook echt droog en mooi zonnig weer. En ook de 

bitterballen kwamen op tijd voor de tweede borrel. Kortom de organisator was weer in zijn missie 

geslaagd. Theo bedankt ! 

 

 
De GG side van de Vereeniging, exclusief fotograaf Rob K. 

 
En verder was het (wederom) de dag van Ed. Behalve natuurlijk weer een Birdie, was er ook weer een 

Neary en of dat niet genoeg was werd hij ook nog eerste. Met een prachtige score van 43 Stableford 

punten wist Ed ook de dagzege binnen te halen. 

 

't Is moeilijk bescheiden te blijven, wanneer je zo goed bent als ik. 

Zo stoer zo charmant en zo aardig, dat zie je in een ogenblik. 

Ik denk als ik kijk in de spiegel, daar staat een geweldige vent. 

't Is moeilijk bescheiden te blijven, voor een kerel met zoveel talent. 

 

Behalve de Theo en Ed show, zijn er nog enkele prestaties welke een vermelding waard zijn. Naast de 

neary van Ed op hole 12, wist Feico de neary op hole 8 te realiseren. 
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En in de schaduw van de prachtige Birdie op hole 4 par 5, wist 

Dick een Birdie te maken op hole 17 par 3. En helaas voor Dick 

was er nog een schaduw kant voor hem op deze dag. 

Werd hij tijdens het diner nog gehuldigd met een 3e prijs voor de 

dag, is dit inmiddels door de toetsingscommissie teruggedraaid. 

Alle kaarten zijn nagerekend, met als resultaat vier kaarten met 

fouten waaronder de kaart van Dick. Helaas is zijn resultaat met 

2 punten verlaagd, waardoor hij uit de dag top 3 is gevallen. 

Het Bestuur overweegt om voortaan voor elke foutieve kaart € 10 boete bij de marker in rekening te 

brengen. ( De verwachting is dat het bestuur aan het eind van het jaar van deze boete pot heerlijk uit 

eten kan gaan). 

 

Na deze helaas noodzakelijke correcties is 

de top 3 van afgelopen maandag. 

1 Ed   43 punten 

2 Dave  40 punten 

3 Pieter 38 punten 

Ook Rob van Hulst had een resultaat van 

38 punten, maar 19 punten op de laatste 9 

holes terwijl Pieter daar een score had 

van 20 punten. 

 

Organisator Theo met de prijswinnaars: Ed, Dave en Pieter 

 
 
 
 
 
 
 
 

Hiernaast het overzicht met alle uitslagen van 
de Golf Soos Dag 
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KTO-team 
voor klein technisch onderhoud 

Willem van Diedenhoven 

Teamleider 

 

 

Verslag van verricht werk 
De zomervakantietijd is nu zo’n beetje van start gegaan maar wij bleven hier op onze post al was het 

maar ter verdediging van de veste     . Overigens, in voltallige bezetting! 

Graag doe ik hierover verslag. 

 

Extra kaarttafel 

Hij staat er alweer een poosje maar ik wil u toch de aardige geste 

van de gever niet onthouden, dat wil zeggen de schenking van een 

extra kaarttafeltje door Menno Alkema. Na die te hebben schoon- 

gemaakt en gepoetst staat hij te pronken om te worden gebruikt.  

Door Jan Kersten werd ons eerder ingefluisterd dat de kaarters 

graag een vierde kaarttafel zouden willen hebben omdat er steeds 

meer kaarters bijkomen. Dus zijn we direct aan het tekenen  

geslagen ter voorbereiding van de productie van eenzelfde tafeltje 

als de drie bestaande. Dat bleek nu niet meer nodig met dank aan 

Menno. 

 

‘Finishing touch’ aan de tuindeurpost 

Vorige maand vertelde ik dat na de verrichtte bewerkingen aan de vluchtdeur in de tuin het blank 

geworden gedeelte van de deurpost nog moest worden geschilderd. Welnu dat hebben we deze keer 

gedaan. Hiermee is alle door de brandweer verlangd herstel aan de vluchtdeur afgerond. 

 

Poten kaartstoelen voorzien van vilt 

Een de kaarters merkte op dat de stoelpoten schuren over de onlangs nieuw gelegde parketvloer in de 

serre en dat die zwarte afdrukken achterlaten. Die opmerking hebben we ter harte genomen, zo 

hebben we een aanvang gemaakt met het aanbrengen van viltjes onder de stoelpoten. Daarbij is ons 

ook opgevallen dat hetzelfde geldt voor de poten van de bijzettafeltjes en die van de kaarttafels. 

Daardoor waren er meer poten te doen dan aan viltjes beschikbaar waren, de volgende keer pakken 

we het restant aan. 
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Met het verwijderen van de zwarte afdrukken en strepen is de toplaag van het parket aangetast 

waardoor weer blanke vegen zijn ontstaan, maar dat gaan we binnenkort herstellen. 

 

Knellende deuren achterin de kegelbanen vrijgemaakt. 

Een allang levende ergernis is de klemmende deur in de scheidingswand achterin de kegelbaan en ook 

de niet sluitende deur van de daarachter liggende cv-ruimte. Dit klemmen is ontstaan door het door de 

tijd heen verzakken van de deurposten. Alleen met hard schoppen en trekken konden de deuren nog 

worden gesloten of worden geopend. 

Beide deuren hebben we nu onderhanden genomen door ze te schaven en plaatselijk ietsje in te 

korten. Dat bleek met name bij de cv-deur een probleem omdat die aan de binnenkant is voorzien van 

plaatijzer vanwege de brandwerende functie. Maar we zijn niet voor een kleintje vervaard met als 

gevolg dat beide deuren nu weer vrijlopen en normaal kunnen worden geopend en gesloten. 

 

Afdrukvlekken op de buitengevel overgeschilderd 

De eerder door ons in wit geschilderde bruine afdrukken van ooit verwijderde gemeentelijke borden 

op de witte buitengevel waren te wit uitgevallen (kleur op een zonnige dag met de kleurwaaier 

opnemen is soms lastig). Daardoor was de bruine kleur weliswaar wel weg maar vielen ze nog steeds 

op door het verschil in wit. Welnu, dit keer hebben een passende kleur aangebracht waarvan we 

verwachten dat de afdrukken in voldoende mate wegvallen voor het gezicht.  

 

Scherpzand deels opgeruimd uit de tuin 

Het zwarte scherpzand (of grit) in de tuin loopt te hinderlijk in naar de serre en de biljartruimte toe 

waardoor het parket daar te snel en te erg beschadigt. Het scherpzand dient om de groei van 

onkruidplantjes tussen de tegels te voorkomen. Maar het door ons ooit aangedragen middel blijkt bij 

nader inzien erger dan de kwaal. In afstemming met Jeroen Linde, die ik zie als beheerder van de tuin, 

hebben we een begin gemaakt met het verwijderen van dat scherpzand. Het met een bezem opvegen 

bleek niet te doen maar dankzij de geniale suggestie van Bert Uphof is het wel gelukt, namelijk met 

een door hem beschikbaar gestelde water-stofzuiger. In z’n enthousiasme heeft hij het uitgeprobeerd 

en gedemonstreerd waardoor al een belangrijk deel dankbaar werd opgeruimd. De andere helft van de 

tuin hebben daarna zelf gedaan. 

Veel is dus weg maar nog niet alles, de volgende keer proberen we het af te maken. 

Over het probleem onkruidplantje wordt opnieuw nagedacht. 

 

Defecte bewegingssensor vervangen 

Het viel ons op dat het licht in een van de dames toiletten bleef branden. Nader bekeken bleek de 

bewegingssensor defect. Het is al de tweede keer! Alles wordt minder waaronder kennelijk ook de 

kwaliteit van dingen. Maar goed, deze hebben we nu dus vervangen waarna het licht weer aan- en 

uitschakelt. 

 

Afgebroken poot onder zitbank hersteld 

Van de houten bank in de hal bij de garderobe is een van de poten afgebroken. Dat merkten we pas 

toen we de bank wilden verzetten en bleek dat door de nog maar drie poten de bank scheef kwam te 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

17 

staan en de lantaarn die erop stond met een noodschuiver op de terrazzo vloer belandde en het glas 

ervan in stukken brak. 

 

 

Met de nodige technische vaardigheid is de poot passend gemaakt voor lijmen en te schroeven waarna 

die na opnieuw deugdelijk aan de zitbank is bevestigd.  

 

Gesprongen veer in kaartstoelzitting gerepareerd 

Een van de kaarters meldde dat een van de veren in de zitting van een kaartstoel was gesprongen en 

vanonder de zitting uitstak. Zulk soort melding wordt direct door ons genoteerd. 

Dus is ook dat hebben we gerepareerd waarna het kaarten zonder kans op kleerscheuren kan worden 

hervat. 

 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Meld het aan mij persoonlijk, het mag ook per e-

mail wa@diedenhoven.nl of per WhatsApp 06 53901347. 

Het kto-team staat ten dienste voor Klein Technisch Onderhoud.  

Schoonmaken en opruimen vallen hier niet onder. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geen bijzonderheden te melden de maand. Houden zo! 
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Limericks en Gedichten 

Voor Alewijn van Wijck   
door Menno Alkema 

Alewijn is geboren en getogen op Curaçao 
Een eiland met cultuur, witte stranden en de zee is helder blauw 

Als Hollander ben je daar een makamba 
Daar opgroeien wordt toch een beetje je karma 

Dank voor het glas wijn, waarmee we hebben getoost op jou. 
 

Voor Maxime Hendrickx 
Door Menno Alkema 

Maxime woont bij de Sociëteit om de hoek 
En heeft een heel mooi beroep 

Hij is een voorbeeld als makelaar in onroerende zaken 
En heeft met vele soorten klanten te maken 

En mede hierdoor passend en gewaardeerd in onze gemêleerde groep. 
 

Voor Aloys Arkesteijn  
  door Menno Alkema 

Aloys Arkesteijn behoort tot de Voorburgse clan 
Maar gedraagt zich er niet naar zover ik hem ken 

Als secretaris kon je op hem aan 
Daarnaast heeft hij bij zijn vrouw nog steeds een baan 

Altijd in voor een gezellig gesprek over leuke dingen als ik op de Sociëteit ben. 
 

Voor Aloys Arkesteijn 
  door Arthur Planken 

Aloys Arkesteijn geboren te ‘sGravenhage 
Maakt voor de sociëteit elke maand een nieuwsreportage 

Als secretaris was hij al gedreven  
En de nieuwsbrief is altijd volgeschreven  

Aloys, bedankt voor je bijdrage 
 

Voor Alewijn van Wijck 
  door Arthur Planken 

Alewijn van Wijck geboren in Curaçao| 
Is als persoon traditiegetrouw  
meegenomen door Bert Uphof 

Vond je hier je lusthof. | 
Je bent zeker niet grauw 
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Voor Leo Dekker 

  door Frans van den Heuvel 
GroenGeler Leo uit Den Haag, 
Lid worden wil hij al te graag, 

Bespeelt de golfbaan en het biljart, 
Socialite met heel z’n hart, 

Leo, geniet van ‘t lidmaatschap vanaf vandaag. 
 

Voor Frans van den Heuvel 
  door Willem van Diedenhoven 
Een echte vakman herenmode 

kreeg door onze koning aangebode 
om zijn koningsmantel aan te passen. 

Frans dacht: Mooi, dat is klasse! 
Die factureer ik zonder kortingscode 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  augustus  2023   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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